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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                             Per Westberg                  

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 1/2009 från sammanträdet den 19 januari blivit justerat. I 

protokollet, § 8 ärende 9, står att Sven-Göran Södergren kommer att bjudas in till rådets möte 

den 10 februari, det korrekta är den 2 februari. Under § 9c står det att Stockholmshem planerar 

att använda lokalerna som tidigare inhyste Nälsta servicehus till flyktingförläggning, det 

korrekta är flyktingbostäder. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 4 februari klockan 

10.30. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. Ett nytt råd ska bildas, första 

mötet för året har ännu inte hållits. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterade från Skolörtens förtroenderåd. Micasa har fått pengar till 

reparation av hissarna. Diskussion pågår om att göra om kiosken så att skolbarnen kan handla 

utifrån och de boende, som idag, handla inifrån huset. Möte kommer att hållas med facket 

angående ensamarbete på natten. Förtroenderådet är kritiskt till ensamarbete. Ett stormöte har 

genomförts där de boende kunde framföra önskemål på aktiviteter. Planer finns på att försöka 

hålla filmvisning samt att fler utemöbler ska ordnas för aktiviteter utomhus. 

 

Råcksta 

Gun-Marie Gunnars meddelar att hon ännu inte deltagit i något möte på Råcksta vård- och 

omsorgsboende men att hon är inbjuden att delta i ett anhörigråd som ska hållas inom några 

veckor. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 10 februari 2009 

Ärende 10. Årsredovisning 2008 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet diskuterade ärendet ingående. 

 

Ärende 11. Medborgarremiss – ”Att främja delaktighet och främja utanförskap”. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget men föreslår nämnden att skicka ut ärendet på 

remiss igen då det inte framgått tydligt att nämnden önskat få medborgarnas synpunkter. 

 

Ärende 12. Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst – Hemtjänsten Råcksta, 

Grimsta, Nälsta, Vinsta. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 13. Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst – Hemtjänsten 

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del. 
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Ärende 14. Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst – Big Care hemservice. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 15. Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst – Finskt seniorboende 

AB. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 16. Uppföljning av utförare i kundvalsmodellen för hemtjänst – Carema 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 17. Kvalitetsgarantier 2009. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Riktlinjer för bidrag till utomstående organisationer. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 21. Avbryta hyreshöjningarna i gruppbostäder enligt LSS. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

a)Renovering av Trappan  

Sven-Göran Södergren, stadsmiljö- och teknik, informerar om den planerade renoveringen av 

Trappan. Pensionärsrådet uttrycker oro över att den nuvarande föreningen som driver 

verksamheten i Trappan inte kommer att ha de ekonomiska förutsättningarna att kunna 

fortsätta. 

b)Råcksta vård- och omsorgsboende 

Josefin Johansson och Annica Dominius informerar om uppföljningen som genomförts på 

Råcksta vård- och omsorgsboende plan 7 och 8 den senaste veckan. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Kostprojektet inom den kommunala hemtjänsten 

En recepttävling kommer att utlysas inom den kommunala hemtjänsten som en del i det 

kostprojekt som genomförts under 2008. Pensionärsrådet kommer att i egenskap av jury utse 

vinnaren. 

 

Skolörtens kök 

Köket på Skolörtens vård- och omsorgsboende kommer att invigas 4 mars, inbjudan kommer 

att gå ut. 

 

Kunddrivna tjänster 

Annica Dominius informerar om ett projekt stadsdelen ska delta i tillsammans med VSP, 

Carema med flera. Syftet är att ta reda på vad morgondagens pensionärer efterfrågar för 

tjänster och produkter. 
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Hässelgården 

Annica Dominius informerar om behovet av renovering på Hässelgården med anledning av 

Arbetsmiljöverkets anmärkning på hygienutrymmena. 

 

Vårdnivåmätning 

Olle Eriksson lyfter frågan om vårdnivåmätningar på vård- och omsorgsboenden med 

anledning av en remiss från Länsstyrelsen som ska behandlas i kommunstyrelsens 

pensionärsråd. Hässelby-Vällingby ligger betydligt under stadens snitt i andel treor vilket 

medför svårigheter för utförarna att driva sin verksamhet. Pensionärsrådet uttrycker förvåning 

över att Hässelby-Vällingby skiljer sig från övriga staden. Frågan diskuteras. Olle Eriksson 

rekommenderar medlemmarna i lokala pensionärsrådet att ta del av ”Rapport från 

undersökning 2008 av behov och insatser inom äldreomsorgen i Stockholms stad” (SNAc-

rapporten). Rapporten kommer att skickas ut till samtliga deltagare. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 16 mars 2009 

klockan 9.00-11.00 i rum Markelius. 


